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TEXTILÅTERVINNING 
Tillverkning av kläder och andra textilier kräver stora naturresurser 

vilket belastar den globala miljön. Hushållen dominerar som 
konsumenter av textilier och mycket kläder hänger i åratal oanvända 

i garderoberna i hemmen.  
 

Genom att ta vara på textilierna som slängs i soporna skulle vi kunna 
skänka mer till välgörenhet, återanvända på annat sätt eller använda 

fibrerna i kläderna för att skapa nya plagg. Om vi skulle använda ett 
plagg tre gånger ytterligare, skulle vi minska miljöpåverkan från det 

enskilda plagget med 70 procent.  
 

En del kläder återanvänds genom gåvor till ideella organisationer eller 

försäljning i Second Hand-butiker. En del export sker även till 
fattigare länder men tyvärr måste idag mängder av textilier som inte 

går att återvinna kastas som restavfall.  
 

Någon fungerande textilåtervinning finns inte i kommunen trots att 
kommersiellt gångbar teknik börjar komma fram. Här har vi som 

politiker lokalt en viktig roll, att se till att det är möjligt att återvinna. 
 

Med anledning av ovanstående föreslår jag 
kommunfullmäktige att: 

 
 Uppdra till samhällsbyggnadsnämnden att se över 

förutsättningarna för återvinning av textilier i vår kommun. 
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